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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XLIV/2022 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 25 sierpnia 2022 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:18. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− pracownica Wydziału Spraw Społecznych i Edukacji Magdalena Tęgosik-Gerlach,  

− radca prawny –Paweł Jóźwiak, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.),  Robert Jankowski (Prezes 

Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.),  Kazimierz 

Olejniczak (Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Wybrzeże” w Sławnie), 

Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Hanna Dobak 

(Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły 
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Podstawowej nr 2 w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 

w Sławnie). 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 30 czerwca 2022r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2022 rok. 

4. Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o przygotowaniu placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2022/2023. 

5. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie za okres 

od 01.01.2022r. do 30.06.2022r.  

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w II kwartale 2022 

roku. 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2022 roku. 

8. Wnioski radnych. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, sprawdzenie kworum 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając zebranych i stwierdzając kworum. 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

 

NIEOBECNI (1) Bożena Kallaur  

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 30 czerwca 2022r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 30 czerwca 2022r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej 

Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, 

Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski  

NIEOBECNI (1) Bożena Kallaur  

 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

 

3. Podjęcie uchwały nr XLIV/269/2022 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2022 

rok 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że projekt ww. uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej  

25 sierpnia 2022r. 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2022 

rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Bożena Kallaur  

 

 

4. Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o przygotowaniu placówek oświatowych 

do nowego roku szkolnego 2022/2023 

Radni otrzymali informację w ustawowym terminie. Nie zadali pytań. 

 

5. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie za okres od 

01.01.2022r. do 30.06.2022r. 

Radni otrzymali informację w ustawowym terminie. Nie zadali pytań. 

 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w II kwartale 2022 roku 

Radni otrzymali informację w ustawowym terminie. Nie zadali pytań. 

 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2022 roku 

Radni otrzymali informację w ustawowym terminie. Nie zadali pytań. 

 

 

8. Wnioski radnych 

Radny Bartosz Bukowski omówił następujące wnioski: 

1.       prośba o pilną interwencję w sprawie utrzymania w należytym stanie zabytku, 

jakim jest Brama Słupska, położona na działce gruntu numer 1036. W ostatnim czasie 

stwierdzono próbę podpalenia drzwi wejściowych, prowadzących do jej wnętrza. Silne 

wiatry oraz gwałtowne deszcze spowodowały uszczerbki w elewacjach bocznych. 

Radny wnosi o zabezpieczenie odpowiednich środków na cele związane                                      

z przywróceniem zabytku do właściwego stanu i przeprowadzenie niezwłocznie 

odpowiednich prac konserwatorskich; 

2.       w związku z uzyskaniem przez Miasto Sławno odpowiedniej liczby głosów 

poparcia w ramach projektu „Pod biało-czerwoną”, prośba o wskazanie planowanego 

miejsca posadowienia masztu flagowego, który zostanie ufundowany jako nagroda dla 

naszej miejscowości. Prośba o wzięcie pod uwagę założeń projektu, aby posadowienie 

masztu nastąpiło w wyjątkowym miejscu, po wcześniejszym przeprowadzeniu 

konsultacji z mieszkańcami. Radny sugeruje, aby miejscem tym była działka gruntu 

651/2, czyli tzw. skwerek znajdujący się w pobliżu siedziby banku PKO Bank Polski 

S.A. w Sławnie. Jest to miejsce znajdujące się w ścisłym centrum miasta, 

bez  konkretnego przeznaczenia, które doskonale nadawałoby się na organizowanie 
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spotkań i wydarzeń o charakterze patriotycznym. Prośba, aby ten głos został 

uwzględniony przy wyborze lokalizacji dla wspomnianego wyżej obiektu; 

3.       prośba o interwencję w związku z brakiem działania lamp na parkingu 

posadowionym obok dworca kolejowego w Sławnie. Wczoraj (24 sierpnia br.) około 

godziny 21.00 nie działała żadna z lamp posadowionych tamże. Radny wnosi  

o interwencję w tym względzie, także przez negatywne uwagi, jakie zgłaszali 

podróżujący, opuszczając budynek dworca; 

4.       prośba o informację o bieżącym przygotowaniu spółki MPEC w Sławnie do 

realizowania swych zadań w przyszłym sezonie grzewczym. W szczególności prośba  

o wskazanie, czy: 

- zabezpieczono już odpowiednią ilość miału węglowego, celem zabezpieczenia potrzeb 

na zbliżający się sezon grzewczy, 

- ustalono już nową taryfę dla ciepła, 

- spółka będzie korzystać z kredytu na zakup paliwa węglowego w tym sezonie 

grzewczym? Jeśli odpowiedź jest twierdząca, prośba o szacunek co do wielkości 

kredytu na ten cel; 

       5. wniósł o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

- ile rocznie zaoszczędziłby budżet Miasta Sławno, gdyby wysokość diety każdego  

z piętnaściorga radnych wynosiłaby 680 zł (czyli najniższą obecną wysokość diety)? 

- ile rocznie zaoszczędziłby budżet Miasta Sławno, gdyby wysokość wynagrodzenia 

burmistrza ustalona została na najniższym możliwym poziomie? Prośba o wskazanie 

kwotowo, na jaki najniższy poziom wynagrodzenia pozwala ustawodawca? 

Do prośby związanej z zapalaniem lamp przy dworcu kolejowym odnieśli się radni Jarosław 

Stark – który poinformował, że wczoraj (24 sierpnia br.) widział lampy włączone oraz Paweł 

Kopczyński, który zwrócił uwagę, że lampy przy dworcu najprawdopodobniej włączają się 

zgodnie z ustawieniami PKP.  

 

 

9. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodnicząca zamknęła sesję 25 sierpnia 2022r. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


